



Metropolitan European Transport Limited

MET Deutschland GmbH
Formerstrasse 47
40878 Ratingen
Deutschland

Press release : Pressemitteilung

12 November 2014

MET renews Eifel school and worker transport contract

MET today announced the renewal of a key education and worker transport contract in its Axel Tuecks business in the Eifel region of western Germany.

The performance-based contract for an industrial client will commence on 1 January 2015 and runs for up to four and a half years.

MET's subsidiary will provide commuter and education transport services, operating over 30 buses each day for its private client.

David Leeder, MET's CEO, said: "The renewal of this contract is a sign of our strength in providing transportation solutions for industrial clients, as well as passenger transport authorities, in the German bus market."

ENDS



Metropolitan European Transport Limited

MET Deutschland GmbH
Formerstrasse 47
40878 Ratingen
Deutschland

Press release : Pressemitteilung

12 November 2014

MET verlängert seinen Schüler- und Beschäftigten-Transportvertrag in der Eifel

MET gab heute die Verlängerung eines wichtigen Schülerverkehr- und Beschäftigten-Transportvertrags in seinem Bus- und Reiseunternehmen Axel Tücks in der Eifel bekannt.

Der Leistungsvertrag für den industriellen Auftraggeber beginnt am 1. Januar 2015 und hat eine Laufzeit von maximal viereinhalb Jahren.

Die MET-Tochter stellt mit mehr als 30 Bussen den täglichen Nahverkehrs- und Schultransportdienst für ihren Privatkunden sicher.

David Leeder, CEO von MET, sagte: „Die Verlängerung dieses Vertrags belegt unsere Stärke bei der Gewährleistung von Verkehrs- und Transportlösungen für Industriekunden und für Aufgabenträger im deutschen Busmarkt.“

ENDE